
Dato:  d. 29/8–2022, kl. 19.00 i SFO 
 
Mødeleder: Flemming 
Referat: Anne 
Brød/kage: Lonni                 
Afbud:   
 

Pkt.1: Velkommen til skolebestyrelsen 

 

Hvem er vi og hvad er vores opgave? 

 

Ad. 1 

 

Gennemgang af skolebestyrelsens opgaver og hvad har vi 

arbejdet med i de sidste år. 

 

Pkt.2: Konstituering af bestyrelsen 

 

Formand: 

Næstformand: 

Ad. 2 

Formand Flemming Schroll 

Næstformand Jannie Bjørn Hansen 

Sekretær: Anne Holmgård 

 

Pkt. 3: Kalenderen 

 

 

Ad.3 

Klokkeslæt: 19.00-21.30 

d. 19/9 Kursus på Medborgerhuset i Silkeborg 

d. 26/10 

d. 24/11 

d. 17/1 

d. 22/2 

d. 30/3 

d. 24/4 

d. 23/5 

 

Pkt.4: Orientering fra  

-skoleleder:    

-andre 

 

Ad.4 

1:  

-Vi er kommet godt i gang. Skolen er blevet ”lille” med 

kun 170 elever. 

-Økonomi: Kommunen har budgetunderskud her i 2022. Vi 

er derfor blevet bedt om at spare ca. 1% af hele 2022 

budgettet – besparelsen skal dermed findes fra august til 

december på 110.000 kr., samt hvis vi kunne finde lidt 

mere, ville det være godt.  Dette gøres ved blandet at 

nedsætte materialekontoen, så vi venter med indkøb til 

2023 og udskyde en ansættelse. Vi udskyder derfor vores 

aftale fra juni, og AH ser på budget 2023 i forhold til 

hvornår det budgetmæssigt kan hænge sammen at ansætte. 

-Ny pædagog i vores mellemform/AKT og skolepædagog 

for 2.kl.: Bo Simonsen 

-Ny pædagog i klubben. Kristian Kure. 



Begge pædagoger er kommet rigtigt godt i gang. 

Skolefoto: Hvor tit og hvordan? Tages op på næste møde. 

2:  

Intet 

 

Pkt. 5: Høringssvar til kommunens 

budget 2023-2026 

Bilag kommer til august. 

Ad.5 

Drøftelse: 

-Problematisk at sfo priserne stiger. Bekymret for at 

forældrene melder sine børn ud. 

-Buskørsel: At fjerne tilskuddet til bus 113 gør det igen 

meget dyrt eller umuligt for eleverne på Sorring skole at 

komme til Silkeborg og bruge de kulturtilbud vi kunne 

deltage i. 

Det er ikke rimeligt, at eleverne i udkanten af Silkeborg 

ikke får samme muligheder som eleverne har der bor inden 

for by skiltet til Silkeborg. 

-Vigtigt at der ikke spares på mellemformer, det er jo her vi 

hjælper elever som har udfordringer på almen skolen. 

Forsvinder økonomien til mellemformer betyder det, at vi 

måske desværre får behov for at sende flere børn videre til 

specialtilbud.  

At have resurser til mellemformer hjælper alle børn på 

skolen. 

-Læringsvejlederne er også en meget vigtig del at bevarer. 

De gør en stor indsats i forhold at inkluderer alle elever. 

Alle skal med. 

Fjerner man læringsvejleder og så samtidig penge til 

kompetenceudvikling, så bliver det svære og svære at 

hjælpe alle børn og give dem en god og faglig 

undervisningsfag. 

 

-Hvordan kan vi blive mere effektive? Vi har svært ved at 

se hvordan lærerne og pædagogerne skal løbe hurtigere.  

 

AH skriver sammen og sender ud, og så vender bestyrelsen 

bare tilbage med ændringer.  

Det sker i denne uge. 

 

Pkt. 6: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et 

senere møde. 

 

Ad.6 

Skolefoto – tages på næste møde 

Forældremøder – repræsentanter i klasserne: 

0.kl.: Anne 

1.kl. Camilla d. 8/9 

2.kl. Kristina d. 1/9 

3.kl. Rita d. 13/9 

4.kl. Jannie d. 31/8 

5.kl. Rita d. 6/9  kl. 17. 

6.kl. Flemming d. 30/8 



 

Hvad gør man når man kommer ved skolen i weekenden og 

der er åbent vindue eller hærværk? AH skal sætte skilte op 

om hvem man kan ringe til. 

 

Klubben og mobilaftaler: Gør den nye regel at børn går 

hjem? Mister vi medlemmer og går de hjem og spiller? LD: 

Det nye hold personaler vil gerne at eleverne deltager i 

aktiviteter frem for at kigge i telefonen. De arbejder med 

det og vil snakke med børnene om det. 

Vi foreslår at klubpersonalet deltager i 5.kl. forældremøde. 

Hvad gør det, at 3.klasse er i klub? 

 

Næste møde d. 26. oktober 2022 
 


